
 Protokoll 

Sida 3 (29) 

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 9 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 21 november 2017 

 

projektledaren Maria Kleine (under pkt 6) samt nämndsekreteraren 

Barbara Ahlmark.  

 

I sammanträdet deltar också biträdande borgarrådssekreterare vid 

personal- och äldreroteln Lina Hultman och 

borgarrådssekreteraren vid finansroteln Sarah Heidenborg. 

  

 

 

§ 1   Genomgång av närvaro 

 

Ordföranden Torun Boucher (V) öppnar sammanträdet.  

Noteras närvarande ledamöter och ersättare.  

 

 

 

§ 2   Val av justerare 

 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD) utses att tillsammans med 

ordföranden Torun Boucher (V) justera dagens protokoll.  

 

 

 

§ 3   Anmälan om protokollsjustering 

 

Anmäls att äldrenämndens protokoll från den 24 oktober 2017 har  

med godkännande justerats den 1 november 2017.  

 

Äldrenämndens beslut 

 

Anmälan läggs med godkännande till handlingarna. 

 

 

 

§ 4    Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 
dagordning 

 

Inga frågor anmäls och dagordningen fastställs. 

 

 

 

§ 5    Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter och 
ersättare 

 

Inga skrivelser har anmälts. 



 Protokoll 

Sida 4 (29) 

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 9 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 21 november 2017 

 

 

 

 

§ 6   Förvaltningschefens information 

 

Projektledaren Maria Kleine presenterar ärendet § 8 Strategi för en 

äldrevänlig stad och svarar på frågor från äldrenämnden.  

Strategin kan sammanfattas kort med följande: 

En äldrevänlig stad är en inkluderande och tillgänglig stad med en 

miljö som främjar ett aktivt liv – hela livet.  

Frågorna berör bl.a. samverkan med landstinget, tillgänglighet 

t.ex. brist på sittbänkar på flera stora gator i Stockholm, praktisk 

användning av trygghetsskapande teknik, en del hinder som den 

snabbt utvecklande digitaliseringen skapar för äldre människor 

inom flera delar av det vardagliga livet som t.ex. att för att kunna 

gå in på offentliga toaletter på stan måste man först i förväg betala 

för toalettbesök genom Swish-funktionen på mobiltelefonen.   

 

Ordföranden Torun Boucher (V) tackar Maria Kleine för 

presentationen. 

 

Förvaltningschefen Ann-Christine Hansson påminner om att den 

av äldrenämnden planerade heldagskonferens äger rum torsdagen 

den 14 december 2017 i Tändstickspalatset. 

 

Ordföranden Torun Bouchér (V) påminner om att strax efter 

konferensen den 14 december genomförs nämndsammanträdet i 

samma lokaler. Sammanträdet kan eventuellt börja vid kl. 15:30 

om förmötena avslutas tidigare.  

 

Avdelningschefen Raili Karlsson informerar om att 

hemtjänstavtalen har tecknats med 98 utförare. Det ligger olika 

skäl till att en del utförare inte fått nya avtal tecknade, bl.a. 

återtagande av ansökan, uteslutning, upphävning av tidigare avtal. 

  

Avdelningschefen Raili Karlsson informerar om den genomförda 

entreprenadupphandlingen av vård- och omsorgsboenden.  

Hittills har bara ett vård- och omsorgsboende fått tillstånd från 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO), nämligen  Sabbatsbergs 

by. 

 


